
Finlands Röda Kors
Dragsfjärdsavdelning

Styrelsemöte den 18 oktober 2023 kl 18.00 i Återbruket

1. Mötet öppnas
Mötet öppnades kl 18:10.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet
AnneMajonen valdes till ordförande och Kristina Hakola-Wass till tillfällig sekreterare tills
Hanna Nikkanen anslöt (vid punkt 4).

3. Val av en protokolljusterare och två rösträknare för mötet
Viveka Eriksson valdes till protokolljusterare. Susan Holmberg och Cati Huhta valdes till
rösträknare.

4. Konstaterar att mötet är lagligt sammankallat och beslutsfört
Mötet konstaterades lagligt sammankallat och beslutfört. AnneMajonen, Viveka Eriksson,
Kristina Hakola-Wass, Susan Holmberg, Cati Huhta och Hanna Nikkanen var närvarande.

5. Föredragningslistan godkänns
Föredragningslistan godkändes.

6. Avstämning av Hungerdag-insamlingar
Hungerdagsresultatet (preliminär): totalt 2315,38 €.



- Butikerna (Kiva, Kärra K, Kompis, Sale) samlade mellan 14 och 165 €, och Sales
resultat var betydligt bättre än andras.

- Lyckade insamlingar i September Open (155,80 €) och Äppeldagen (176 €).
- ÅBs försäljning under Hungerdagsvecka: 795,60 €
- 3 bössor från ÅB, även Taalintehtaan koulu: 564,36 €
- Dalsbruks skola 216,00 €
- Bössor i ÅB 169 €
- Ärtsoppasäljning var inte en stor succé.

7. Höstmöte
Höstmötet var bokat för den 22/11, men eftersom den dagen inte passar �era
styrelsemedlemmar, kommer det att skjutas upp till den 29/11 klockan 18. Kallelsen ska
publiceras i Annonsbladet den 16/11, och Kristina kommer att skicka den senast den 13/11.
Vi diskuterade även framtidens prioriteringar, inklusive nya aktiviteter i ÅBs Vardagsrum,
speciellt för unga; utvecklingen av vår vänverksamhet; och. Anne kommer att påbörja arbetet
med att skriva verksamhetsplanen och budgeten för 2024.
Förslag till verksamhetsgranskare är Tobias Karlsson, med Dennis Karlsson som suppleant.
Förslaget till kassör är Camilla Nurmi.

8. Diskussionspunkt: ersättning vid bilanvändning
Ersättning för bilresor kan sökas från distriktet, Återbruket eller avdelningen, beroende på
ändamålet med resan. Ansökan görs alltid genom en Visma-blankett som �nns tillgänglig
online och skickas till distriktet. Denna möjlighet är öppen för alla frivilliga, och de bör
informeras om den. Styrelsemedlemmar kan bistå med att fylla i blanketten, och vi
rekommenderar samåkning när det är möjligt.

9. Genomgång av utvecklingsverktyget
Axel Gröndahl önskar trä�a avdelningen för att diskutera utvecklingsverktyget. Anne håller
kontakten med honom och försöker tillsammans att hitta en lämplig tidpunkt för mötet.

10. Grupper
- Ukrainagruppen: Många ukrainare har ansökt om bostadsplatser i kommunen. Dock

får familjer som har varit i Finland i mindre än ett år ingen bostadsbidrag, vilket



resulterar i svårigheter att betala hyran. Det uppstår frågetecken kring deras möjlighet
att stanna i trakten, särskilt eftersom det inte �nns några mottagningscentraler i
närheten.

- Matgruppen: 31/10 matlagning i Fritte.
- Vängruppen: Samverkan med Hannahemmet är på gång.
- Återbruket: Styrgruppen har börjat planera julaktiviteter.

11. Övriga ärenden
- Besöket till Kontti och textilåtervinningen hade planerats för 2/11, men dagen inte

passar textilåtervinningen, och därför kommer besöket skjutas upp till slutet av
november eller början av december. Frivilliga måste informeras i god tid.

- Avdelningen har gett 200 € bidrag till Dragsfjärds dagcenter.

12. Mötet avslutas
Mötet avslutades kl 19:23. Nästa möte hålls den 29/11 2023.
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